

Janis Baltacs

Certified Management Consultant (CMC)

Janis Baltacs graduated Riga Technical University in 1980 and obtained a degree of civil engineer in speciality road and bridge construction. In that speciality Janis Baltacs has worked for thirteen years. In the same time Janis Baltacs has always taken active life position and participated in social and local development processes. He established local development organisation in his hometown Lielvarde, later became chairman of national scale NGO “Latvian Rural Forum”. Continuing his education Janis Baltacs studied organisational management practices as visiting fellow in the USA, Northern Europe and Russia. Further education led him into field of management consultancy where Janis Baltacs works as private consultant since 1996. In 2008 Janis Baltacs established his consulting company SIA „KOTA.NU” and is providing consultancy and training for business start-ups as well as consulting and auditing services related to quality and food safety management systems for bigger companies. Besides Latvian Janis Baltacs fluently speaks English and Russian and can communicate in German. He has experience of managing Latvian and international consultant teams.

Janis Baltacs puts his time also in sharing cross-cultural values – taking Latvian expertise abroad and bringing foreign knowledge to his home country. He has translated standards, manuals and methodological materials but not only that. He also looks to ironic side of life and has translated and published “Murphy’s Law” in Latvian.



Contacts: Janis Baltacs.

e-mail: info@kota.nu

tel. +371 29258675

Skype: neredzamaiss_cilveks

LinkedIn <http://www.linkedin.com/pub/janis-baltacs/8/b6a/374>

Jānis Baltačš

Sertificēts vadības konsultants (CMC - Certified Management Consultant)

Jānis Baltačš 1980.gadā ir absolvējis Rīgas Tehnisko universitāti un ieguvis inženiera – celtnieka kvalifikāciju Autoceļu specialitātē.

Šajā specialitātē Jānis Baltačš nostrādāja trīspadsmit gadus tajā pašā laikā ieņemdamas aktīvu dzīves pozīciju piedalījās vietējās attīstības procesos. Dzīvojot Lielvārdē viņš izveidoja vietējās attīstības organizāciju (šobrīd “Lielvārdes Attīstības fonds”), vēlāk ar domubiedriem nodibināja “Latvijas Lauku forumu” un sešus gadus bija šīs organizācijas valdes priekšsēdētājs.

Turpinot izglītoties Jānis Baltačš apguva biznesa konsultanta zinības mācoties un praktizējoties ASV, Ziemeļeiropā un Krievijā. Šī tālākizglītība radīja labu pamatu pievērsties biznesa konsultācijām kā pamata darbam un kopš 1996.gada Jānis Baltačš darbojas, kā privāts biznesa konsultants. 2008.gadā ir izveidots konsultāciju uzņēmums SIA „KOTA.NU”, kas darbojas trijos virzienos: esošu uzņēmumu un organizācijas darbības sakārtošanu, uzņēmējdarbības uzsācēju konsultēšana un apmācība un vietējās attīstības projektu veidošana un īstenošana. Jānis Baltačš ir ieguvis arī vadības sistēmu vadošā auditora kvalifikāciju un starptautisku pieredzi piedaloties un vadot starptautisku konsultantu komandu darbu. Viņš brīvi pārvalda latviešu, krievu un angļu valodas.

Jānis Baltačš mērķtiecīgi darbojas arī pieredzes apmaiņas jomā popularizējot Latvijas pieredzi ārvalstīs un ārvalstu pieredzi Latvijā. Viņš ir tulkojis standartus, rokasgrāmatas un metodiskos materiālus. Taču neaprobežojas vienīgi ar tehnisko tulkošanu, bet skata dzīvi arī no ironiskās puses un tādēļ ir tulkojis un latviešu valodā izdevis „Mērfija likumus”.



Kontakti: Jānis Baltačš.

e-pasts: info@kota.nu

tel. +371 29258675

Skype: neredzamais_cilveks

LinkedIn <http://www.linkedin.com/pub/janis-baltacs/8/b6a/374>

Янис Балтач

Сертифицированный консультант по управлению (СМС - Certified Management Consultant).

Янис Балтач закончил Рижский технический университет в 1980 году, получив диплом инженера-строителя по специальности «Автомобильные дороги».

В этой сфере Янис проработал тринадцать лет. Занимая активную жизненную позицию, он также принимал участие в процессах местного развития. Янис основал организацию локального развития по месту жительства в Лиелварде (сейчас она называется Фонд развития Лиелварде). Позже, вместе с единомышленниками он создал Латвийский сельский форум, в котором проработал шесть лет в качестве председателя правления.

Продолжая свое образование, Янис Балтач освоил специальность бизнес-консультанта, учась и стажирясь в США, Северной Европе и России. Дальнейшее образование послужило хорошей отправной точкой для того, чтобы сделать бизнес-консультации своей основной работой – с 1996 года Янис работает как частный бизнес-консультант.

В 2008 году он создает консультативное предприятие ООО “KOTA.NU”, работающее по трем направлениям:

- упорядочивание деятельности уже существующих предприятий и организаций;
- консультирование и обучение основам предпринимательства для начинающих;
- разработка и реализация проектов местного развития.

Янис имеет квалификацию ведущего аудитора систем управления и международный опыт участия и руководства работой команды международных консультантов. Он свободно владеет латышским, русским и английским.

Янис Балтач целенаправленно работает в сфере обмена опытом, популяризуя латвийский опыт за границей и заграничный опыт в Латвии. Он занимался переводом стандартов, руководств и методических материалов. Не ограничиваясь техническими переводами и воспринимая жизнь с некоторой долей иронии, он также перевел и издал на латышском языке “Законы Мерфи”.

Контакты: Янис Балтач

Эл. почта: info@kota.nu

Тел. +371 29 258 675

Skype: neredzamais cilveks

LinkedIn: <http://www.linkedin.com/pub/janis-baltacs/8/b6a/374>

